
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága 

rendkívüli nyílt ülésén. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. július 26. napján 07:20 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag 

Tokacs Krisztián bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Nagy Lívia a Vagyongazdálkodási Osztály műszaki ügyintézője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Györgyné Karászi Anikó 

 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 6 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosító javaslata a napirendi ponttal kapcsolatban. 

 

dr.Terdik Sándor jegyző: jelezte, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén, a meghívóban szereplő 

napirendi ponton kívül egy előterjesztés tárgyalásra kerül egyebek témában, mely előterjesztés 

dokumentumai a bizottsági tagok részére az ülés megkezdését megelőzően kiosztásra kerültek. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban más módosító javaslat nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását. 

 

Az ülés napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pont: 

 

1. Előterjesztés Vis Maior pályázat benyújtására  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

2. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok 

Jégsport Egyesület közötti megállapodás módosítására való hozzájárulásról 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

Rendkívüliség oka: a vis maior támogatás pályázat benyújtására nyitva álló rövid határidő.  

 

1. Előterjesztés Vis Maior pályázat benyújtására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a határozati javaslatban szereplő „Az önkormányzatnak nem áll 

rendelkezésére más alternatív megoldás, amely a támfal által betöltött funkciót el tudná látni.” 

szövegrészt a következők szerint módosítja „Az önkormányzatnak nem áll rendelkezésére más 

alternatív megoldás, amely ezt a funkciót el tudná látni.” 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem hangzott 

el, Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a javaslatot, miszerint a Pénzügyi 

Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, a Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz 

Völgy színház sétány alatti pince helyreállításának érdekében, a 631 198 igénylésazonosító 

számon vis maior pályázat benyújtását a Belügyminisztériumhoz az előterjesztésben foglaltak 

szerint támogassa. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

40/2024. (VII.26.) határozata  

vis maior támogatás pályázat benyújtásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz Völgy színház sétány 

alatti pince helyreállításának érdekében, a 631 198 igénylésazonosító számon vis maior 

pályázat benyújtását a Belügyminisztériumhoz az előterjesztésben foglaltak szerint támogassa. 

 

 

 



2. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok Jégsport 

Egyesület közötti megállapodás módosítására való hozzájárulásról 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: összefoglalta az előterjesztésben szereplőket, mely szerint a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok Jégsport Egyesület közötti, 

jégcsarnok üzemeltetéséről szóló megállapodás 1 éves határozott időtartamra köttetett, 2024. 

június 30-án lejárt, szükséges annak további 1 évre történő meghosszabbítása. 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megállapította, hogy az elhangzottak alapján a további 1 

évben is változatlan formában folytatná az egyesület a tevékenységét. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta a javaslatot, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok Jégsport 

Egyesület közötti jégcsarnok üzemeltetéséről szóló megállapodás módosításához az 

előterjesztésben foglaltak szerint járuljon hozzá. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

41/2024. (VII.26.) határozata  

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok Jégsport Egyesület közötti 

megállapodás módosítására való hozzájárulásról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok 

Jégsport Egyesület közötti jégcsarnok üzemeltetéséről szóló megállapodás módosításához az 

előterjesztésben foglaltak szerint járuljon hozzá. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt és a rendkívüli nyílt ülést 7 óra 25 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Róth József s.k.          Lukács Tamás s.k. 

    Jegyzőkönyv-hitelesítő           Bizottsági elnök 

 


